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Schriftelijke raadsvragen fractie: CU Elburg 
3.4.6. van de Organisatieverordening   
Beantwoording binnen 30 dagen 
 

Indiener: Gert-Jan Hoeve 
Datum: 25 maart 2025 

 
Onderwerp: 
5de veld ESC 
 
Inleiding: 
De fractie ChristenUnie heeft begrepen dat het in gebruik nemen van het 5de veld van 
ESC aan het begin van het seizoen 2025 – 2026 niet langer haalbaar is. Gelet op het 
belang van verenigingen voor de samenleving en de bijdrage van ESC op het gebied van 
gezondheid en bewegen heeft de ChristenUnie hier diverse vragen over, nu de groei 
van de vereniging dreigt vast te lopen.  
Gelet op urgentie van dit dossier graag beantwoording z.s.m., bij voorkeur binnen 1 
week.  
 
 
Vragen: 

1. Is het 5de veld voor ESC beschikbaar bij de start van het seizoen 2025 – 2026 
voor wedstrijden dan wel trainingen? Zo niet: waarom niet en wanneer dan wel? 

2. Wij hebben vernomen dat het oorspronkelijke plan van het 5de veld is gewijzigd: 
het veld is gedraaid en moet nu deels worden gerealiseerd op grond van Omnia. 
Waarom is deze wijziging doorgevoerd? Wat is de invloed hiervan (geweest) op 
de planning? 

3. De raad is voor het laatst, op haar eigen verzoek, in december 2023 
geïnformeerd over de voortgang. Waarom is de raad daarna niet meegenomen 
in deze wijzigingen en de gevolgen hiervan, gelet op de motie van 9 oktober 
2023 waaruit toch duidelijk blijkt dat dit voor meerdere partijen in de raad een 
belangrijk punt is? 

4. Wat kan het college nog doen om het 5de veld wel tijdig beschikbaar te krijgen 
en wat heeft zij daarvoor nodig van de raad? 

5. Wat voor mogelijkheden ziet het college om ESC te faciliteren in het draaien van 
haar trainingen en wedstrijden als het 5de veld niet tijdig beschikbaar is? 
 


